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ÇINARLI MESLEKİ VE TEKNİK ANADOLU LİSESİ 

GENELKURULTOPLANTITUTANAĞI 
2023-2024 Eğitim Öğretim Yılı Birinci Dönem Okul Aile Birliği Olağan Genel Kurul Toplantısı 

Toplantı Tutanağı. 

TOPLANTI GÜNDEMİ: 
1_ Toplantı Katılım Cetvelinin imzalanması, yoklama, toplantı yeter sayısının tespiti. 

2_ Saygı Duruşu ve istiklal Marşı . 

3_ Açılış Okul Aile Birliği Başkanı tarafından yapılacaktır. 

4_ Açık oyla bir divan başkanı ve bir katip seçilmesi. 

5_ Yönetim Kurulu Faaliyet Raporunun okunması, görüşülmesi ve İBRA'YA sunulması. 

6_ Denetim Kurulu Raporunun okunması, görüşülmesi ve İBRA'YA sunulması. 

Veliler arasında S asıl, S yedek üye Yönetim Kuruluna; veliler arasından 1 asil, 1 yedek üye 
7_ Denetim Kuruluna seçiminin yapılması. ( Görevlendirme Toplantı sonrası üyeler arasında 

yapı l acak olup toplantı tutanağına eklenecektir.) 
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İhtiyaçların temini ve gerekli harcamaların yapılması için Yönetim Kurulunun 
yetkilendirilmesi. 

Okulun Eğitim öğretim kalitesinin daha yükseltilmesine yönelik önerilerin görüşülmesi. 

Dilek ve temennilerin görüşülmesi. 

GÜNDEM: 

1. 13.11.2023 tarihinde yapılan genel kurulu yeterli katılım olduğu görülmüştür. Toplantıya Okul 
müdürü, müdür yardımcısı , 106 veli , 38 öğretmen genel kurula iştirak ettiği tespit edildi. Yapılan 
toplantıda genel kurul katılım cetveli katılımcıların imzasına sunuldu. Okul müdürü, müdür 
yardımcısı, 96 veli , 38 öğretmen ile okul öğrenci temsilcisinin genel kurula iştirak ettiği tespit edildi 

(Toplam: 144 üye). 

2. Saygı duruşu ve İstiklal Marşı ' nın okunmasını müteakiben genel kurul toplantısı başladı. 

3. Okul Aile Birliği başkanı Fikriye KESKİN İyi dilek ve temennilerini sunarak açılış konuşmasını 
gerçekleştirdi. Toplantıda Okul Aile birliği çalışmalarının öneminden bahseden Fikriye KESKİN , 

teşekkür ederek konuşmasını sonlandırmıştır. , 

4. Yapılan oylamada Divan Başkanlığına İsmail ERSEN ve Katipl iğe de Zülfiye AYDIN Seçilmiştir. 
5. 2022-2023 Yönetim Kurulu faaliyet raporu genel kurulun bilgisine sunuldu. Rapor Okul Aile Birliği 

Başkanı Fikriye KESKİN tarafından okunmuştur. 

Kurulca çalışmalar yerinde ve başarılı bulundu. Çalışmaları için yönetime teşekkür edildi. 
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6. Denetleme kurulu raporu denetim kurulu üyesi Name gül AYHAN tarafından okundu. Genel kurulca 

oy birliği ile ibra edildi. 

7. Yeni dönem için divan Başkanı tarafından Okul Aile Birliği çalışmalarına katılmak isteyen olup 

olmadığını sordu. Fikriye KESKİN, Betül USLU, Ergün KÖSELER, Sibel BERBEROĞLU, Eda 

ATALAY, Serhat ÇİLİNGİR, Lalegül KAYA, Hasan GÜRSOY görev almak istediklerini bildirdi. 

Başka talip olmadığı görüldü. Genel kurul oy birliği ile yeni yönetimin 123 Notu karar ile aşağıda 

belirtildiği şekilde oluşturulmasını uygun buldu. Kurulun bilgisine sunulan yönetim aşağıdaki 

isimlerden oluşturuldu. 

2023-2024 yılı Okul Aile Biriliği yeni yönetim ve denetleme kurulu adayları tespit edilerek oy birliği 

ile seçilmiştir. 

GENEL KURULCA ONAYLANAN OKUL AİLE BİRLİĞİ YÖNETİMİ : YÖNETİM KURULU ASİL LİSTE 

1- Fikriye KESKİN ( Başkan) 

2- Sibel BERBEROĞLU ( Başkan Yardımcısı) 

3- Betül USLU ( Muhasip ÜYE) 

4- Eda ATALAY (Sekreter) 

5- Ergün KÖSELER ( ÜYE) 

YÖNETİM KURULU YEDEK LİSTE 

1- Lalegül KAYA 

2- Harun GÜRSOY 

3- Feyza ŞİRİN 

4- Gönül ÇİMEN 

5- Canan ALBA YRAK 

DENETLEME KURULU ASIL LİSTE 

1- Serhat ÇİLİNGİR 

2- İbrahim ARSLAN 

(Öğretmenler Kurulu tarafından seçilen asil öğretmen üye) 

3- Aktuğ TOPLU 

(Öğretmenler Kurulu tarafından seçilen asil öğretmen üye) 

DENETLEME KURULU YEDEK LiSTE 

1- Harun Gürsoy 
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(Öğretmenler Kurulu tarafından seçilen asil öğretmen Uye) 

3-

(Öğretmenler Kurulu tarafından seçilen asil öğretmen üye) 
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1 8. Okul Aile Birliği tarafından yapılan çalışmalar ve okul hakkında yapılan faaliyet bilgisi okul müdürü 

Selman UTKAN tarafından yapıldı. Yeni dönem çalışmaların yapılması ve gerekli harcamaların 

zamanında yapılabilmesi için yönetim kuruluna yetki verilmesi istendi. Yapılan oylamada oy birliği 

ile ihtiyaçların temini ve gerekli harcamaların yapılması için genel kurula yetki verilmiştir. 

9. Okulun çalışmaları yerinde bulundu ve AR-GE çalışmaları, ve DÖSE çalışmaları başta olmak üzere , 

özellikle AB Preje]erine ağırlık verilmesi ve öğrencilerimizin yurt dışı staj olanaklannm daha fazla 

gerçekleştirilmesi gerektiği vurgulandı. Bu çalışmaların okulun eğitim kalitesini olumlu etkileyeceğj 

vurgulandı. 

l O. Divan başkanı tarafından söz almak isteyenin olup olmadığı soruldu. Fikriye KESKiN Okul Aile 

Birliği toplantılarmın öneminden bahsederek bu toplantıların daha sık olması gerektiğini söyledi. 

Okul Müdürü okulun işleyişiyle ilgili olarak katılımcılara söz hakkı verdi. Veliler okulun işleyişinden 

disiplin ve başarısından çok memnun olduklarını ifade ederek öncelikle okul müdürüne ve 

öğretmenlere teşekkür ettiler. 

Başka söz almak isteyen olmadığı için iyi dilek ve temenniler ile toplantı sonlandırılmıştır. 
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